

原书缺封面

目 次

■ 油气勘探(海洋石油勘探技术新进展)

- 中国近海湖相优质烃源岩形成的主要控制因素 李友川(1)
珠一坳陷北部洼陷带始新统半深—深湖相烃源岩综合判识 吴克强 刘志峰 王升兰等(10)
秦南凹陷地层岩性油气藏勘探关键技术及其应用成效 王德英 于海波 王军等(16)
基于谱反演的超限厚储层描述技术及其在渤海海域“富砂型”极浅水三角洲储集层的应用 周东红 张志军 谭辉煌(25)
潜山油田裂缝孔隙度和渗透率测井评价新方法 秦瑞宝 张磊 周改英(31)
非均质性油藏测井评价新技术及其在南海东部的应用 冯进 潘卫国 管耀等(38)
南海北部莺-琼盆地轴向水道沉积特征及成因演化 张道军 王亚辉 赵鹏肖等(46)
南海深水复杂海底区地震物理模拟采集及效果分析 王建花 李绪宣 张金森等(54)

■ 油气田开发(渤海油田开发成果专辑)

- 水驱砂岩油藏开发指标评价新体系 苏彦春 王月杰 缪飞飞(60)
潜山裂缝型油藏井网模式优化及开发实践——以渤海海域 JZ25-1S 油藏为例 陈建波 张占女 郑浩等(66)
一种早期注聚效果评价新方法 张风义 张言辉 张宏友等(73)
水驱砂岩油藏理论含水上升率计算新方法——对分流量方程法的校正 张宏友 邓琪 牟春荣等(79)
热采水平井加热半径计算新模型 刘东(84)
海上油田分层注水井电缆永置智能测调新技术 杨万有 王立革 张凤辉等(91)

■ 钻采 & 海洋工程(“十二五”国家科技重大专项成果专辑)

- 水下采油树月池导向安装过程力学分析方法 周美珍 尚照辉 阮伟东等(96)
南海深水钻井平台悬挂隔水管撤离防台分析 许亮斌 周建良 王荣耀等(101)
射孔井水力压裂模拟实验相似准则推导 郭天魁 刘晓强 顾启林(108)
海上热采井预应力固井套管力学分析及可行性探讨 谢仁军 刘书杰 吴怡等(113)
内波作用下深水钻井隔水管系统作业安全评估 王荣耀 刘正礼 许亮斌等(119)
考虑钻头进尺影响的深水钻井水力参数优选 王宁 孙宝江 王志远等(126)
海上隔水管锤击作业溜桩预测方法及预防措施 王雪瑞 孙宝江 王志远等(133)
南海深水气田 FLNG 装置丙烷预冷双氮膨胀液化工艺流程关键运行参数影响分析 喻西崇 谢彬 李玉星等(138)
丙烷预冷混合冷剂液化工艺在海上 FLNG 装置的适应性动态仿真分析 李玉星 潘红宇 谢彬等(145)
水下生产控制系统供电电压降落分析及方案设计 郭宏(150)
虚拟流量计系统的研制及应用 吴海浩 王智 宫敬等(154)

第六届中国石油地质年会将于 6 月 16—18 日在北京举行(107)

责任编辑:杨 滨

英文审校:杜德林

期刊基本参数:CN11-5339/TE * 1989 * b * A4 * 158 * zh * P * ¥20.00 * 2000 * 25 * 2015-06

CONTENTS

■ PETROLEUM EXPLORATION(New Advances of Offshore Hydrocarbon Exploration)

- Main controlling factors for the development of high quality lacustrine hydrocarbon source rocks in offshore China Li Youchuan(1)
Composite recognition of Eocene semi-deep and deep lacustrine facies source rocks in northern subsags belt of Zhu I depression, Pearl River Mouth basin Wu Keqiang Liu Zhifeng Wang Shenglan et al. (10)
Key exploration techniques for stratigraphic-lithologic reservoirs and their application in Qinnan sag, Bohai sea Wang Deying Yu Haibo Wang Jun et al. (16)
Super-thick reservoir characterization technique based on spectral inversion and its application on extremely shallow sand-rich delta, Bohai sea Zhou Donghong Zhang Zhijun Tan Huihuang(25)
A new logging method for evaluating fracture porosity and permeability in buried hill oilfields Qin Ruibao Zhang Lei Zhou Gaiying(31)
New logging evaluation technology for heterogeneous reservoirs and their application in the eastern South China Sea Feng Jin Pan Weiguo Guan Yao et al. (38)
Sedimentary characteristics and genetic evolution of axial channels in Ying-Qiong basin, northern South China Sea Zhang Daojun Wang Yahui Zhao Pengxiao et al. (46)
Physical simulation of seismic acquisition and its effect analysis in complex geomorphic deep water areas in the South China Sea Wang Jianhua Li Xuxuan Zhang Jinmiao et al. (54)

■ OIL AND GAS FIELD DEVELOPMENT(A Special Report: Oilfield Development in Bohai sea)

- A new evaluation system for waterflooding sandstone reservoirs Su Yanchun Wang Yuejie Miao Feifei(60)
Optimization of well pattern for buried hill fractured reservoirs and development practice: a case study of JZ25-1S oilfield in Bohai sea Chen Jianbo Zhang Zhannü Zheng Hao et al. (66)
A new evaluation method for polymer injection in the early stage Zhang Fengyi Zhang Yanhui Zhang Hongyou et al. (73)
A new method for computing the increased rate of water cut for waterflooding sandstone reservoirs:a correction of fractional flow equation method Zhang Hongyou Deng Qi Mu Chunrong et al. (79)
A new model for calculating heating radius of thermal recovery horizontal wells Liu Dong(84)
A new intelligent testing and adjustment process with implanted cables for zonal water injection wells in offshore oilfields Yang Wanyou Wang Liping Zhang Fenghui et al. (91)

■ DRILLING AND PRODUCTION & OCEAN ENGINEERING (A Special Report: National Science and Technology Major Project Achievements During the 12th Five-year Period)

- Mechanical analysis method for subsea tree installation through moon pool guidance Zhou Meizhen Shang Zhaozhi Ruan Weidong et al. (96)
Analysis of deep water drilling platform evacuation from imminent typhoons with riser hanging-off in the South China Sea Xu Liangbin Zhou Jianliang Wang Rongyao et al. (101)
Deduction of similarity laws of hydraulic fracturing simulation experiments for perforated wells Guo Tiankui Liu Xiaoqiang Gu Qilin(108)
Study on the casing string mechanics and feasibility of pre-stressed cementing in offshore thermal recovery wells Xie Renjun Liu Shujie Wu Yi et al. (113)
Assessment on operation safety of deep water drilling risers in soliton environment Wang Rongyao Liu Zhengli Xu Liangbin et al. (119)
Optimization of hydraulic parameters for deep water drilling considering the effect of drilling footage Wang Ning Sun Baojiang Wang Zhiyuan et al. (126)
Prediction of slip pile during offshore riser pile driving and its preventive measures Wang Xuerui Sun Baojiang Wang Zhiyuan et al. (133)
Analysis of key parameters in the propane pre-cooling and dual nitrogen expansion liquefaction process for the FLNG in a deep water gas field, South China Sea Yu Xichong Xie Bin Li Yuxing et al. (138)
Dynamic simulation analysis on the suitability of propane pre-cooling mixed refrigerant liquefaction process for offshore FLNG Li Yuxing Pan Hongyu Xie Bin et al. (145)
Analysis on the voltage drop in power supply to subsea production control systems and power supply design Guo Hong(150)
Development and application of a virtual flow metering system Wu Haihao Wang Zhi Gong Jing et al. (154)

Duty Editor: Yang Bin

English Translator: Du Delin

Serial parameters:CN11-5339/TE * 1989 * b * A4 * 158 * zh * P * ¥20.00 * 2000 * 25 * 2015-06

原书缺封底